
 

 

Årsberetning for 2024 
Styret 

Styrets sammensetning siste år etter årsmøtet den 5. mars 2024 

1. Lise Kildal   Reipå   leder  
2. Willy Kildal   Engavågen  styremedlem (nestleder) 
3. Signhild Mentzoni Ørnes   styremedlem (sekretær) 
4. Bjarne Flaat  Glomfjord  styremedlem  
5. Trond Mikkelborg Reipå  styremedlem  

 
Vara: 

6. Karin Sundby Ørnes  vara  
7. Randi Aag  Neverdal vara  
8. Trygve Åsvang Halsa   vara  
 
9. Regnskapsfører : Tore Larsen   Reipå 

10. Revisor  : Anna Marie Andreassen  Neverdal 

Valgkomite: Alfred Andreassen og Anders Johan Leiråmo 

 

Møter og div. 

I 2024 hadde vi 9 styremøter, i tillegg til møter i komitéer og møter med medarbeidere. 

Meløy Historielag fortsetter å ha hele kommunen som nedslagsfelt. Årsmøtet for 2024 avholdes derfor 
i Glomfjord.  

Vi hadde et samarbeid med grendelagene på Ørnes og Meløya om fjorårets lille jubileum for 
historielaget og markeringen av Meløy som selvstendig kommune i 140 år.  

Årboklanseringen i november hadde vi på Neverdal. 

Aktivitet 

Det ble dessverre ingen sommertur med historielaget i 2024. Imidlertid fikk vi et trivelig besøk den 15. 
oktober, da Oddgeir Bruaset var hos oss og hadde et flott foredrag fra sin innsats gjennom NRK sin 
TV-serie «Der som ingen skulle tru at nokon kunne bu». 

I året 2024 har laget fortsatt sin gjennomgang av historielagets drift og eiendeler. De tiltakene styret 
har satt i gang, vil på sikt føre til mindre utgifter for laget. Vi må tenke økonomi i alt laget foretar seg, 
siden salg av årbøker og kalendere har gått ned. 

Avtalen om arkiv i Meløygården er nå sagt opp etter 31. desember 2025, og den delen av arkivet som 
vi har ansvar for, vil bli flyttet til Arkiv Nordland i Bodø i løpet av året. 

Avtale med Meløy kommune er underskrevet, og har ført til et bedre samarbeid med tanke på å bruke 
kommunens medier og synliggjøring av lagets arbeid. Meløy kommune selger også siste årbok og 
kalender via servicetorget – vederlagsfritt. Kultur i Meløy bidrar med bilder og tekst til oppsummering i 
boka av det som har hendt i løpet av siste år.  



Meløy Historielag har også fått benytte et kart over Meløy i årboka, noe som ville medført en stor 
kostnad dersom vi måtte ha hentet kart fra et annet sted, for eksempel Statens Kartverk. 

Samarbeidet med Nordland Fylkesmuseum har også en positiv trend. Historielaget ønsker å bidra til 
de godt etablerte historiske onsdagene på Ørnes gamle handelssted, og skal ha foredrag om 
kommunens geologi i slutten av mai. Vi skal også bidra til høsten med å snakke om utvandring fra 
Meløy til Amerika i jubileumsåret 200 år etter at utvandringen startet. 

Årboksamarbeidet 

Vi ser at dette er nyttig for oss å delta i, siden dette samarbeidet forhandler fram gunstige avtaler med 
trykkerier til årbøker og kalendere. Møtet i januar 2024 førte dessverre ikke til beslutning om å danne 
et regionlag, men det vil bli arbeidet videre med dette. 

Bokmelderlauget 

Bokmelderlauget i Bodø anmelder årbøker i hele distriktet. Dette er nyttige tilbakemeldinger, og fører til 
bedre kvalitet på våre produkter. Vi fikk en hederlig omtale både etter Årbok nr. 39 og nr. 40. 

Redaktør 

Dagfinn Kolberg har dessverre sagt opp sin avtale med Meløy Historielag som redaktør gjennom 
mange år. Vi har derfor jobbet intenst for å få tak i en verdig arvtager, og er svært fornøyd med å ha 
fått på plass en avtale med Stein Henriksen som ny redaktør. 

Meløy Historielag takker Dagfinn Kolberg for godt utført jobb som redaktør. 

 

Leder vil dessuten rette en stor takk til styret, medarbeidere og alle våre støttespillere for et godt 
samarbeid i 2024. 

Leder 

 

 


